
      Z á p i s  
                                                     z 35.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň  
                                                                     konaného dne 26.4.2018  
 
1. Zahájení a schválení programu. 
   Zasedání zahájil  řídil pan starosta. Upozornil přítomné, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, 
   který je archivován.  
 
   Ing. Petr Hladký podal rezignaci na člena zastupitelstva. Nový člen Ing. Jiří Kopecký složil slib zastupitele.  
 
   MUDr. Drbal vznesl námitku, že nesouhlasí se zápisy ze zasedání ZMČ s jejich obsahem . V zápise nejsou  
   podrobně popsány diskuse k jednotlivým bodům.  
   RNDr. Borecký navrhl k tomuto usnesení o kterém se potom hlasovalo v diskusi.  
 
    Hlasování o schválení programu a zařazení mimořádného materiálu : přítomno : 20       pro : 19   nehl.: 1  
 
2. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, Mgr. Stross, p. Merta 
   Přítomno : 20          pro : 20  
 
3. Jmenování ověřovatelů zápisu : RNDr. Borecký, Mgr.Stross 
 
4. VII.35/4/2500 Věc : Žádost z.s.  Život na kolech  o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
    Nebyly žádné připomínky k materiálu  
    Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
                        ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 12 000,- Kč  
                        žadateli Život na kolech z.s., IČ : 02672057, se sídlem Havránkova 30/11, 619 00 Brno  
                       za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Dětský cyklistický závod Líšeňský dráček 2018  
                       ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                       Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 
                       Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
 Přítomno : 20           pro: 19       zdržel se . 1  
 
  5. VII.35/5/2500 Věc : Žádost z.s.  Kavyl  o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu  MČ Brno – Líšeň  
      Nebyly žádné připomínky 
     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno-  
                         Líšeň  
                         ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 20 000,- Kč 
                        žadateli Kavyl z.s. , IČ : 22909320, se sídlem Viničné Šumice 137, 646 66 za účelem krytí nákladů  
                        spojených s realizací projektu Dřevěné hnízdo – houpačka & průlezka – Dětský lesní klub Kvítek 
                        pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 
                        ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
        přítomno : 20              pro : 18           zdržel se : 1         nehlasoval : 1  
 
6. VII.35/6/2500 Věc : Žádost Tělocvičné jednoty Sokol Brno – Líšeň o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu 
                                       MČ Brno – Líšeň  
     Nebyly žádné přípomínky 
     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
                         ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 6 500.- Kč  
                         žadateli Tělocvičná jednota Sokol Brno – Líšeň ,IČ : 44993340 ,se sídlem Belcrediho 1317/27, 628 00  
                         Brno za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu AKADEMIE 2018 , veřejné taneční  
                         vystoupení  dětí , mládeže a dospělých  
                         ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                         Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 



                         Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
    Přítomno : 20             pro : 19       zdržel se . 1  
 
7. VII.35/7/2600 Věc : Neuplatnění předkupního práva města – pozemek pod garáží 
     Nebyly žádné připomínky 
     Usnesení : ZMČ souhlasí s nevyužitím předkupního práva statutárního města Brna na koupi stavby (garáže) 
                         ve vlastnictví manželů Zdeňka a Dany Sedláčkových postavené na ul. Střelnice na pozemku p.č.  
                         1343/9 k.ú. Líšeň ve vlastnictví statutárního města Brna 
     Přítomno : 21          pro: 20        zdržel se : 1  
 
8. VII.35/8/2600 Věc : Další využití objektu Ondráčkova 134 
   RNDr. Borecký :  jaká je představa , jak se bude hledat nájemce 
  Ing. Talpa : budeme hledat partnera, který má finance. MČ nemá v rozpočtu peníze. Oslovíme subjekty přes 
                       MMB .Budeme se orientovat na sociální oblast. 
  p. Štědronský : bude se tedy hledat využití na sociální služby 
  MUDr. Drbal : doplnit do usnesení ,že způsob využití objektu z úrovně městské části bude v rámci sociálních služeb 
  Usnesení : ZMČ bere na vědomí, že statutární město Brno zatím nenašlo využití pro objekt Ondráčkova 134 
                      (tj. pozemek p.č. 3396 se stavbou č.p. 651, k.ú. Líšeň )  
                     ZMČ trvá na nesouhlasném stanovisku k prodeji objektu 
                     ZMČ souhlasí s hledáním způsobů využití objektu z úrovně městské části v rámci sociálních služeb 
  Přítomno : 21          pro : 21  
 
9. VII.35/9/2400 Věc : Žádost z.ú.  Rodinné centrum Pastelka  o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu 
                                       MČ Brno – Líšeň na rok 2018 
    p. starosta : upozornil, že v důvodové zprávě je uvedeno chybné vyjádření sociální komise 
     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ  
                         Brno – Líšeň  
                         ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu Městské části Brno – Líšeň ve  
                         výši 20 000,- Kč žadateli Rodinné centrum Pastelka, IČ : 26623765 se sídlem nám. Karla IV. 4/4, 
                         628 00 Brno za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu „ 15 let s Pastelkou „ – honorář 
                         a ozvučení pro skupinu Polaris 
                         ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu městské části Brno -Líšeň  
                         Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 
                         Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
     Přítomno : 21          pro : 19         zdržel se : 2  
 
10. VII.35/9.A/2600 Věc : Žádost o schválení a přepočítání splátkového kalendáře a žádost o prodloužení  
                                                nájemní smlouvy –   
        Bez rozpravy 
         Usnesení : ZMČ souhlasí s přepočítáním stávajícího splátkového kalendáře , uzavřeného dne 22.12.2015 
                             
                            Schvaluje uzavření nového splátkového kalendáře s  
                             na úhradu zůstatkové hodnoty z původního splátkového kalendáře a dlužné částky  
                           za prosinec 2017 a leden a únor 2018 v celkové výši 34 334,- Kč, a to se splátkami 1 000 Kč 
                            měsíčně. To je celkem 35 splátek. Podmínkou je uzavření splátkového kalendáře do jednoho  
                           měsíce od jeho schválení a současně řádné hrazení běžného nájemného a služeb po celou dobu 
                           splácení dluhu  
        přítomno : 21             pro : 19          nehlasoval : 2  
 
11. VII.35/9.B/2600 Věc : Schválení splátkového kalendáře žadatel manželé   
                                              5  
      Bez rozpravy 
        Usnesení : ZMČ souhlasí s uzavřením splátkového kalendáře s manžely  



                             na úhradu dlužné částky za vyúčtování služeb za rok 2016 ve výši  
                             14 409,- Kč a na úhradu dlužné částky za nájemné za měsíc únor 2018 ve výši 10 183,- Kč.  
                           Dlužná částka celkem je 24 592,- Kč se splátkami 1 000,- Kč měsíčně tj. celkem 25 splátek.  
                           Podmínkou je uzavření splátkového kalendáře do jednoho měsíce od jeho schválení a současně 
                            řádné hrazení běžného nájemného a služeb po celou dobu splácení dluhu  
        přítomno : 21           pro : 20       nehlasoval : 1  
 
12. Interpelace .  
     p.  Merta : požádal o zveřejnění aktualizovaného a opraveného harmonogramu blokového čištění na rok 2018  
                         na webu městské části, kde chybí ulice Otiskova  
 
      RNDr. Borecký : park Trnkova – požádal o umístění cedule s označením  staveniště a dnem zahájení  
                                   a dokončení akce  
       p.starosta uvedl ,že strany MŠ již velká cedule – vstupujete na staveniště – termín dokončení 31.7.2018 a 
                                     prověří zda je cedule i ze strany nákupního centra Hruška a zastávky.  
 
       MUDr. Drbal :  kdo a kdy dal pokyn zveřejnit pozvánku na zasedání ZMČ s body volba člena rady . 
                                 a kdo dal pokyn stáhnout tyto body  z pozvánky zasedání ZMČ .  
        Odpoví písemně Ing. Talpa . 
        MUDr. Drbal požaduje , aby při doplnění programu zastupitelstva byla poslána členům zastupitelstva  zpráva,  
        že byl program doplněn  
                                 
13. Diskuse :  
       Pan starosta nechal hlasovat o usnesení , který navrhl RNDr. Borecký  k podnětu pana MUDr. Drbala ohledně 
       zápisů ze zasedání ZMČ :  
       ZMČ ukládá kontrolnímu výboru ZMČ Brno – Líšeň zpracovat doplňující návrh obsahu zápisu z jednání ZMČ,  
       který je nad rámec zákonné struktury  
       přítomno . 22          pro : 13            proti : 4           zdržel se : 1  
      Návrh usnesení nebyl přijat.  
 
      V rámci diskuse vystoupil občan Bartoš  ohledně navýšení nájemného v bytech. Kdo určil tuto částku ?  
       Odpověděď p.  starosty-  navýšení nájemného a částku  doporučil městským částem  Magistrát města  
       Brna. Pan starosta si sjednal schůzku s panem Bartošem ohledně této věci. 
  
       p. Štědronský : upozornil, že spolky , kterým byly dnes odsouhlaseny dotace typu B (určeny pro akce 
                                  mimořádné) o těchto akcích již musely vědět a měly by  proto žádat o dotace typu A. 
                                  Měly bychom přistupovat ke všem stejně.  
 
  14. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru  
        Zápis z finančního výboru nebyl předložen. Finanční výbor nezasedal.  
        Zápis z kontrolního výboru  
        K zápisu z kontrolního výboru vystoupil MUDr. Drbal ohledně bodu kanalizace v lokalitě Kubelíkova. 
        MUDr. Drbal : kontrolní výbor vzal na vědomí informace o kapacitě stávající kanalizace ve vymezené  
                                  lokalitě obdržené   od Odboru územního plánování a rozvoje MMB a  BVAK a dále konstatoval, 
                                  že i nadále není k dispozici informace o počtu osob připojených v dané lokalitě od r. 1995 
                                  MČ k tomuto dostala informaci  od OÚPR MMB a BVAK že odbor nedisponuje informacemi o     
                                 počtu  připojených obyvatel od r. 1995 . Kdo tuto informaci  má ? Který subjekt podá informaci ?  
                                  Na koho se má kontrolní výbor obrátit ?  
                                   MČ zažádala o informaci a  dostala odpověď , která nebyla úplná. Kdo je ten subjekt, 
                                  který tuto informaci má ? Dle zákona č. 106 /199 o poskytování informací by  dotazovaný subjekt  
                                   měl, když tuto informaci nemá, informovat  na koho se máme obrátit . 
                                   
       PhDr. Freiberg : dotaz vzešel z kontrolního výboru, tak bych požádal kontrolní výbor ,aby formuloval  



                                     požadavek, dotaz a já je zašlu na příslušnou instituci . 
         
     p.  Štědronský : vedení MČ tato informace nezajímá ? Mám rozumět ,že jenom přeposíláte dotazy kontrolního  
                             výboru ?                     
       PhDr.Freiberg : dle Statutu  MČ nemá na starosti dle Statutu kanalizace a informace k ní. Pokud je tady nějaký     

                    požadavek, zašlu jej na organizaci BVAK, kterou si zřídilo město Brno .BVAK již  zaslaly odpověď.   
                                  Pokud odpověď není úplná zašlu, požadavek znovu.  
 
       p.Štědronský : Pokud by vedení MČ tato informace zajímala, tak už to nebude přeposlaný dotaz, bude to  
                                   výzva MČ nebo místostarosty, který má tuto oblast ve své kompetenci, a po BVAK tuto 
                                   informaci samo  vyžadovat.  
 
       MUDr. Drbal :  bylo přijato usnesení ZMČ a v těchto intencích se zaslal dotaz. Nedostali jsme ovšem kompletní  
                                  Odpověď. 
                                 Ten kdo se dotazoval měl zareagovat a žádat kompletní odpověď. 
        
p.starosta : BVAk mají ve správě tuto záležitost . Zřizovatelem je rada města Brna. Máme zde zástupce zastupitelstva 
                      města Brna. Pan místostarosta se může obrátit na pana primátora, že jsme nedostali dostatečnou  
                      odpověď.  
                      Kanalizace nejsou naše. Město Brno zřídilo tuto organizaci a svěřilo ji velké kompetence. 
                      Zastupitelé města Brna se můžou přímo zeptat ředitele BVAK na zasedání zastupitelstva města Brna. 
 
RNDr. Borecký :  požádali jsme o informaci, tu jsme nedostali. BVAK informaci, kterou jsem požadovali nemají. 
                              V odpovědi měli poslat, kdo nám tuto informaci poskytne.  
 
MUDR. Válek : dotaz zní  zda uvolněný místostarosta nebo starosta , je schopen zákonnými prostředky získat  
                            informace od jakékoliv organizace . Laik bez právního vzdělání se domnívá,že nebyly použity 
                            všechny zákonné prostředky. Vy odpovídáte, že byly  a nemáte žádnou zákonnou možnost informaci  
                            získat.   
                            Pokud tedy nemá vedení MČ možnost získat dle zákona informace budu jako poslanec apelovat 
                             na ministerstvo , že je špatně , že uvolněný funkcionář nemá možnost získat zákonnými prostředky 
                             potřebné informace.  
 
MUDr. Drbal : domnívám se, že když se pod něco podepíši a nedostanu úplnou odpověď ,že automaticky  
                            mám jít potom, abych tuto odpověď získal.  
                            Mám Vám, p. Freibergu poslat nějakou větu , email kterou bych žádal o tuto informaci? 
 
PhDr. Freiberg : budu rád když mi ji pošlete  
 
MUDr. Válek : místostarosta, vedení MČ není schopné získat informace. Dejte písemný požadavek na zástupce 
                          města Brna  . Formulujte co jste udělali, že nemáte jiné možnosti , jak získat informaci, na které 
                          se usneslo ZMČ a předejte zastupitelům ,kteří jsou členové zastupitelstva města Brna ať to řeší. 
                           Jde nám o to , aby fungovaly zákony. 
 
p.starosta : pan místostarosta se ptal opakovaně. Přesné znění usnesení ZMČ poslal na konkrétní organizace 
                      ty neodpověděly. Město Brno má kompetence zřídilo tyto organizace. BVAK svěřilo do správy 
                       sítě kanalizace.  
 
Mgr. Vondráčková : občané, kteří poslouchají tuto diskusi musí být zmateni a neví v čem je problém.  
                                    A to, zda existuje způsob, aby MČ tyto informace získala ? Nebo vedení MČ neví, jak ji má 
                                    získat nebo MČ dokonce nechce získat tyto informace ?  
 
p. Štědronský : za mě je to nevůle MČ jako celku nebo nevůle místostarosty. Nedokáže požádat o doplnění  



                           informace automaticky po té, co nedojde úplná odpověď . Buď je to nevůle nebo neschopnost.  
                          Pokud je to nevůle  navrhuji odvolání celého vedení MČ . Pokud  je to neschopnost ,odvolání  
                          II.místostarosty.  
 
p. Freiberg : od té doby,co jsem nastoupil do funkce píši dopisy na odbor dopravy. Setkávám se s náměstky z  
                      vedení města a nic se neřeší. Nevím ,kde si mám stěžovat kam mám chodit. Píši na Technické  
                       sítě ohledně veřejného osvětlení – nereagují a stále se nic neděje. Proč mě kritizují lidé ,kteří  
                       jsou součástí koalice na městě Brně? Proč  i oni neřeší tyto problémy ?   
                       Nevím, co mám dělat v této věci, když posílám dopisy 
                      s dotazy  na všechny úřady, odbory MMB , náměstkům  a nic se neděje.  
 
MUDr. Válek : za to ,že p. Freiberg nedostal odpověď od BVAK, může koalice na městě Brně . 
 
      ZMČ bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 12.4.2018 
Pro : 21         
 
15. Kontrola usnesení  
   Provedl místostarosta Ing. Talpa – nebyla žádná plnící usnesení.  
 
16. Závěr 
Zasedání ukončil p. starosta. Příští zasedání se  bude konat  31.5.2018  
 
 
 
 
 
                     Mgr. Břetislav Štefan                                                                  Mgr. Jaroslav Stross 
                            starosta       ověřovatel  
 
 
 
 
 
                                    RNDr. Daniel Borecký , CSc.  
                ověřovatel                                              
                                                 



[bookmark: _GoBack]						Z á p i s 

                                                     z 35.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň 

                                                                     konaného dne 26.4.2018 



1. Zahájení a schválení programu.

   Zasedání zahájil  řídil pan starosta. Upozornil přítomné, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam,

   který je archivován. 



   Ing. Petr Hladký podal rezignaci na člena zastupitelstva. Nový člen Ing. Jiří Kopecký složil slib zastupitele. 



   MUDr. Drbal vznesl námitku, že nesouhlasí se zápisy ze zasedání ZMČ s jejich obsahem . V zápise nejsou 

   podrobně popsány diskuse k jednotlivým bodům. 

   RNDr. Borecký navrhl k tomuto usnesení o kterém se potom hlasovalo v diskusi. 



    Hlasování o schválení programu a zařazení mimořádného materiálu : přítomno : 20       pro : 19   nehl.: 1 



2. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, Mgr. Stross, p. Merta

   Přítomno : 20          pro : 20 



3. Jmenování ověřovatelů zápisu : RNDr. Borecký, Mgr.Stross



4. VII.35/4/2500 Věc : Žádost z.s.  Život na kolech  o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

    Nebyly žádné připomínky k materiálu 

    Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

                        ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 12 000,- Kč 

                        žadateli Život na kolech z.s., IČ : 02672057, se sídlem Havránkova 30/11, 619 00 Brno 

                       za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Dětský cyklistický závod Líšeňský dráček 2018 

                       ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                       Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

                       Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

 Přítomno : 20           pro: 19       zdržel se . 1 



  5. VII.35/5/2500 Věc : Žádost z.s.  Kavyl  o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu  MČ Brno – Líšeň 

      Nebyly žádné připomínky

     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno- 

                         Líšeň 

                         ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 20 000,- Kč

                        žadateli Kavyl z.s. , IČ : 22909320, se sídlem Viničné Šumice 137, 646 66 za účelem krytí nákladů 

                        spojených s realizací projektu Dřevěné hnízdo – houpačka & průlezka – Dětský lesní klub Kvítek

                        pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

                        ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

        přítomno : 20              pro : 18           zdržel se : 1         nehlasoval : 1 



6. VII.35/6/2500 Věc : Žádost Tělocvičné jednoty Sokol Brno – Líšeň o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu

                                       MČ Brno – Líšeň 

     Nebyly žádné přípomínky

     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

                         ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 6 500.- Kč 

                         žadateli Tělocvičná jednota Sokol Brno – Líšeň ,IČ : 44993340 ,se sídlem Belcrediho 1317/27, 628 00 

                         Brno za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu AKADEMIE 2018 , veřejné taneční 

                         vystoupení  dětí , mládeže a dospělých 

                         ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                         Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

                         Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

    Přítomno : 20             pro : 19       zdržel se . 1 



7. VII.35/7/2600 Věc : Neuplatnění předkupního práva města – pozemek pod garáží

     Nebyly žádné připomínky

     Usnesení : ZMČ souhlasí s nevyužitím předkupního práva statutárního města Brna na koupi stavby (garáže)

                         ve vlastnictví manželů Zdeňka a Dany Sedláčkových postavené na ul. Střelnice na pozemku p.č. 

                         1343/9 k.ú. Líšeň ve vlastnictví statutárního města Brna

     Přítomno : 21          pro: 20        zdržel se : 1 



8. VII.35/8/2600 Věc : Další využití objektu Ondráčkova 134

   RNDr. Borecký :  jaká je představa , jak se bude hledat nájemce

  Ing. Talpa : budeme hledat partnera, který má finance. MČ nemá v rozpočtu peníze. Oslovíme subjekty přes

                       MMB .Budeme se orientovat na sociální oblast.

  p. Štědronský : bude se tedy hledat využití na sociální služby

  MUDr. Drbal : doplnit do usnesení ,že způsob využití objektu z úrovně městské části bude v rámci sociálních služeb

  Usnesení : ZMČ bere na vědomí, že statutární město Brno zatím nenašlo využití pro objekt Ondráčkova 134

                      (tj. pozemek p.č. 3396 se stavbou č.p. 651, k.ú. Líšeň ) 

                     ZMČ trvá na nesouhlasném stanovisku k prodeji objektu

                     ZMČ souhlasí s hledáním způsobů využití objektu z úrovně městské části v rámci sociálních služeb

  Přítomno : 21          pro : 21 



9. VII.35/9/2400 Věc : Žádost z.ú.  Rodinné centrum Pastelka  o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu

                                       MČ Brno – Líšeň na rok 2018

    p. starosta : upozornil, že v důvodové zprávě je uvedeno chybné vyjádření sociální komise

     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ 

                         Brno – Líšeň 

                         ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu Městské části Brno – Líšeň ve 

                         výši 20 000,- Kč žadateli Rodinné centrum Pastelka, IČ : 26623765 se sídlem nám. Karla IV. 4/4,

                         628 00 Brno za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu „ 15 let s Pastelkou „ – honorář

                         a ozvučení pro skupinu Polaris

                         ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu městské části Brno -Líšeň 

                         Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

                         Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

     Přítomno : 21          pro : 19         zdržel se : 2 



10. VII.35/9.A/2600 Věc : Žádost o schválení a přepočítání splátkového kalendáře a žádost o prodloužení 

                                                nájemní smlouvy – žadatel Jana Suchomelová, Houbalova  3 

        Bez rozpravy

         Usnesení : ZMČ souhlasí s přepočítáním stávajícího splátkového kalendáře , uzavřeného dne 22.12.2015

                            

                            Schvaluje uzavření nového splátkového kalendáře s paní Janou Suchomelovou, Houbalova 3

                            byt č. 20 na úhradu zůstatkové hodnoty z původního splátkového kalendáře a dlužné částky 

                           za prosinec 2017 a leden a únor 2018 v celkové výši 34 334,- Kč, a to se splátkami 1 000 Kč

                            měsíčně. To je celkem 35 splátek. Podmínkou je uzavření splátkového kalendáře do jednoho 

                           měsíce od jeho schválení a současně řádné hrazení běžného nájemného a služeb po celou dobu

                           splácení dluhu 

        přítomno : 21             pro : 19          nehlasoval : 2 



11. VII.35/9.B/2600 Věc : Schválení splátkového kalendáře žadatel manželé Mikuláš a Renata Danihelovi, 

                                             Puchýřova 5 

      Bez rozpravy

        Usnesení : ZMČ souhlasí s uzavřením splátkového kalendáře s manžely Mikulášem a Renatou Danihelovými

                            Puchýřova 5, byt č. 8 na úhradu dlužné částky za vyúčtování služeb za rok 2016 ve výši 

                             14 409,- Kč a na úhradu dlužné částky za nájemné za měsíc únor 2018 ve výši 10 183,- Kč. 

                           Dlužná částka celkem je 24 592,- Kč se splátkami 1 000,- Kč měsíčně tj. celkem 25 splátek. 

                           Podmínkou je uzavření splátkového kalendáře do jednoho měsíce od jeho schválení a současně

                            řádné hrazení běžného nájemného a služeb po celou dobu splácení dluhu 

        přítomno : 21           pro : 20       nehlasoval : 1 



12. Interpelace . 

     p.  Merta : požádal o zveřejnění aktualizovaného a opraveného harmonogramu blokového čištění na rok 2018 

                         na webu městské části, kde chybí ulice Otiskova 



      RNDr. Borecký : park Trnkova – požádal o umístění cedule s označením  staveniště a dnem zahájení 

                                   a dokončení akce 

       p.starosta uvedl ,že strany MŠ již velká cedule – vstupujete na staveniště – termín dokončení 31.7.2018 a

                                     prověří zda je cedule i ze strany nákupního centra Hruška a zastávky. 



       MUDr. Drbal :  kdo a kdy dal pokyn zveřejnit pozvánku na zasedání ZMČ s body volba člena rady .

                                 a kdo dal pokyn stáhnout tyto body  z pozvánky zasedání ZMČ . 

        Odpoví písemně Ing. Talpa .

        MUDr. Drbal požaduje , aby při doplnění programu zastupitelstva byla poslána členům zastupitelstva  zpráva, 

        že byl program doplněn 

                                

13. Diskuse : 

       Pan starosta nechal hlasovat o usnesení , který navrhl RNDr. Borecký  k podnětu pana MUDr. Drbala ohledně

       zápisů ze zasedání ZMČ : 

       ZMČ ukládá kontrolnímu výboru ZMČ Brno – Líšeň zpracovat doplňující návrh obsahu zápisu z jednání ZMČ, 

       který je nad rámec zákonné struktury 

       přítomno . 22          pro : 13            proti : 4           zdržel se : 1 

      Návrh usnesení nebyl přijat. 



      V rámci diskuse vystoupil občan Bartoš  ohledně navýšení nájemného v bytech. Kdo určil tuto částku ? 

       Odpověděď p.  starosty-  navýšení nájemného a částku  doporučil městským částem  Magistrát města 

       Brna. Pan starosta si sjednal schůzku s panem Bartošem ohledně této věci.

 

       p. Štědronský : upozornil, že spolky , kterým byly dnes odsouhlaseny dotace typu B (určeny pro akce

                                  mimořádné) o těchto akcích již musely vědět a měly by  proto žádat o dotace typu A.

                                  Měly bychom přistupovat ke všem stejně. 



  14. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru 

        Zápis z finančního výboru nebyl předložen. Finanční výbor nezasedal. 

        Zápis z kontrolního výboru 

        K zápisu z kontrolního výboru vystoupil MUDr. Drbal ohledně bodu kanalizace v lokalitě Kubelíkova.

        MUDr. Drbal : kontrolní výbor vzal na vědomí informace o kapacitě stávající kanalizace ve vymezené 

                                  lokalitě obdržené   od Odboru územního plánování a rozvoje MMB a  BVAK a dále konstatoval,

                                  že i nadále není k dispozici informace o počtu osob připojených v dané lokalitě od r. 1995

                                  MČ k tomuto dostala informaci  od OÚPR MMB a BVAK že odbor nedisponuje informacemi o    

                                 počtu  připojených obyvatel od r. 1995 . Kdo tuto informaci  má ? Který subjekt podá informaci ? 

                                  Na koho se má kontrolní výbor obrátit ? 

                                   MČ zažádala o informaci a  dostala odpověď , která nebyla úplná. Kdo je ten subjekt,

                                  který tuto informaci má ? Dle zákona č. 106 /199 o poskytování informací by  dotazovaný subjekt 

                                   měl, když tuto informaci nemá, informovat  na koho se máme obrátit .

                                  

       PhDr. Freiberg : dotaz vzešel z kontrolního výboru, tak bych požádal kontrolní výbor ,aby formuloval 

                                     požadavek, dotaz a já je zašlu na příslušnou instituci .

        

     p.  Štědronský : vedení MČ tato informace nezajímá ? Mám rozumět ,že jenom přeposíláte dotazy kontrolního 

                             výboru ?                    

       PhDr.Freiberg : dle Statutu  MČ nemá na starosti dle Statutu kanalizace a informace k ní. Pokud je tady nějaký    

                    požadavek, zašlu jej na organizaci BVAK, kterou si zřídilo město Brno .BVAK již  zaslaly odpověď.  

                                  Pokud odpověď není úplná zašlu, požadavek znovu. 



       p.Štědronský : Pokud by vedení MČ tato informace zajímala, tak už to nebude přeposlaný dotaz, bude to 

                                   výzva MČ nebo místostarosty, který má tuto oblast ve své kompetenci, a po BVAK tuto

                                   informaci samo  vyžadovat. 



       MUDr. Drbal :  bylo přijato usnesení ZMČ a v těchto intencích se zaslal dotaz. Nedostali jsme ovšem kompletní 

                                  Odpověď.

                                 Ten kdo se dotazoval měl zareagovat a žádat kompletní odpověď.

       

p.starosta : BVAk mají ve správě tuto záležitost . Zřizovatelem je rada města Brna. Máme zde zástupce zastupitelstva

                      města Brna. Pan místostarosta se může obrátit na pana primátora, že jsme nedostali dostatečnou 

                      odpověď. 

                      Kanalizace nejsou naše. Město Brno zřídilo tuto organizaci a svěřilo ji velké kompetence.

                      Zastupitelé města Brna se můžou přímo zeptat ředitele BVAK na zasedání zastupitelstva města Brna.



RNDr. Borecký :  požádali jsme o informaci, tu jsme nedostali. BVAK informaci, kterou jsem požadovali nemají.

                              V odpovědi měli poslat, kdo nám tuto informaci poskytne. 



MUDR. Válek : dotaz zní  zda uvolněný místostarosta nebo starosta , je schopen zákonnými prostředky získat 

                            informace od jakékoliv organizace . Laik bez právního vzdělání se domnívá,že nebyly použity

                            všechny zákonné prostředky. Vy odpovídáte, že byly  a nemáte žádnou zákonnou možnost informaci 

                            získat.  

                            Pokud tedy nemá vedení MČ možnost získat dle zákona informace budu jako poslanec apelovat

                             na ministerstvo , že je špatně , že uvolněný funkcionář nemá možnost získat zákonnými prostředky

                             potřebné informace. 



MUDr. Drbal : domnívám se, že když se pod něco podepíši a nedostanu úplnou odpověď ,že automaticky 

                            mám jít potom, abych tuto odpověď získal. 

                            Mám Vám, p. Freibergu poslat nějakou větu , email kterou bych žádal o tuto informaci?



PhDr. Freiberg : budu rád když mi ji pošlete 



MUDr. Válek : místostarosta, vedení MČ není schopné získat informace. Dejte písemný požadavek na zástupce

                          města Brna  . Formulujte co jste udělali, že nemáte jiné možnosti , jak získat informaci, na které

                          se usneslo ZMČ a předejte zastupitelům ,kteří jsou členové zastupitelstva města Brna ať to řeší.

                           Jde nám o to , aby fungovaly zákony.



p.starosta : pan místostarosta se ptal opakovaně. Přesné znění usnesení ZMČ poslal na konkrétní organizace

                      ty neodpověděly. Město Brno má kompetence zřídilo tyto organizace. BVAK svěřilo do správy

                       sítě kanalizace. 



Mgr. Vondráčková : občané, kteří poslouchají tuto diskusi musí být zmateni a neví v čem je problém. 

                                    A to, zda existuje způsob, aby MČ tyto informace získala ? Nebo vedení MČ neví, jak ji má

                                    získat nebo MČ dokonce nechce získat tyto informace ? 



p. Štědronský : za mě je to nevůle MČ jako celku nebo nevůle místostarosty. Nedokáže požádat o doplnění 

                           informace automaticky po té, co nedojde úplná odpověď . Buď je to nevůle nebo neschopnost. 

                          Pokud je to nevůle  navrhuji odvolání celého vedení MČ . Pokud  je to neschopnost ,odvolání 

                          II.místostarosty. 



p. Freiberg : od té doby,co jsem nastoupil do funkce píši dopisy na odbor dopravy. Setkávám se s náměstky z 

                      vedení města a nic se neřeší. Nevím ,kde si mám stěžovat kam mám chodit. Píši na Technické 

                       sítě ohledně veřejného osvětlení – nereagují a stále se nic neděje. Proč mě kritizují lidé ,kteří 

                       jsou součástí koalice na městě Brně? Proč  i oni neřeší tyto problémy ?  

                       Nevím, co mám dělat v této věci, když posílám dopisy

                      s dotazy  na všechny úřady, odbory MMB , náměstkům  a nic se neděje. 



MUDr. Válek : za to ,že p. Freiberg nedostal odpověď od BVAK, může koalice na městě Brně .



      ZMČ bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 12.4.2018

Pro : 21        



15. Kontrola usnesení 

   Provedl místostarosta Ing. Talpa – nebyla žádná plnící usnesení. 



16. Závěr

Zasedání ukončil p. starosta. Příští zasedání se  bude konat  31.5.2018 











                     Mgr. Břetislav Štefan                                                                  Mgr. Jaroslav Stross

                            starosta 						ověřovatel 











							                             RNDr. Daniel Borecký , CSc. 

									       ověřovatel                                             

                                                



